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Michael Svatoš

MAP 1823 Léky! Unikl přísně tajný dokument Bruselu!
Východní EU má vyplatit na desítky let dopředu Západní
EU miliardy EUR výpalného za výrobu a vývoj léků!
Brusel chce navíc na Západní Léky uvalit tučné poplatky,
aby si Západ EU namastil státní kasy!

michalapetr.com/map-1823-leky-unikl-prisne-tajny-dokument-bruselu-vychodni-eu-ma-vyplatit-na-desitky-let-dopredu-
zapadni-eu-miliardy-eur-vypalneho-za-vyrobu-a-vyvoj-leku-brusel-chce-navic-na-zapadni-leky-uvalit-tu

Když jsme loni 22.května 2022 oznámili, že Brusel nařídil, že nové
automobilky na výrobu elektromobilů se společně s novými továrnami
na lithiové baterie budou stavět přednostně v západní Evropě, aby byly
umístěny pouze v té části EU, jejíž obyvatelé budou napříště
dostatečně bohatí, aby si elektromobily mohli i kupovat, fialová vláda i
její média tvrdily opak, a slibovaly Čechům výstavbu gigafactory
koncernu VW v Plzni. Tento týden šéf VW přijel do Prahy, a suše
informoval členy Fialovy vládní party, že žádná továrna se v Plzni
stavět nebude, protože by to bylo za současné situace ekonomicky
nesmyslné, a pro baterie ani elektroauta vyráběné v ČR by nebyl žádný
odbyt, ani kupec!

Jestliže v květnu 2022 byli ještě  Východní Evropané Bruselem
označováni jen za příliš chudé, aby si v budoucnu mohli dovolit i za
pomoci štědrých dotací kupovat nové elektromobily!! Pak včera už byli
Východní Evropané Bruselem označeni za pouhé koloniální otroky,
kteří budou na příště platit za výrobu léků na Západě vysoké ceny, a ty
budou muset být zaplaceny ještě před tím, než budou tyto léky na
Západě vyrobeny, a dokonce i ještě před tím, než budou tyto léky
vyzkoušeny, a vyvinuty!!! 

Tento nový bruselský euro-úřední postup, podle kterého mají vlády
všech zemí EU dopředu na celé roky vyplatit farmaceutickým firmám a
jejich investorům celou cenu (zřejmě stovky miliard EUR!) za

https://www.michalapetr.com/map-1823-leky-unikl-prisne-tajny-dokument-bruselu-vychodni-eu-ma-vyplatit-na-desitky-let-dopredu-zapadni-eu-miliardy-eur-vypalneho-za-vyrobu-a-vyvoj-leku-brusel-chce-navic-na-zapadni-leky-uvalit-tu/
https://www.politico.eu/article/central-europe-struggle-keep-up-electric-car-race/
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nevyrobené, nevyzkoušené a nevymyšlené léky, se v materiálu EU
(EPRS- STOA-PE 747.853), který má být projednán 7. listopadu 2023,
úředně označuje na straně 30 anglickými zkratkami APAs, APCs, a
APPCs. Tyto metody plateb stovek miliard za léky předem, které mají
být zavedeny, byly podle tohoto vlastního materiálu EU, str. 30/31, už
úspěšně vyzkoušeny při výrobě očkování za pandemie ptačí chřipky
H1N1, a za pandemie COVID-19. A mají podle Bruselu tu výhodu, že
investoři výroby a vývoje léčiv i očkování už nadále nebudou vystaveni
žádným rizikům a důsledkům selhání svých léčiv a očkování, protože
vše dostanou vyplaceno na celé roky dopředu! Všechna právní,
finanční a podnikatelská rizika farmaceutických gigantů tak budou
podle EU už dopředu eliminována, a BigPharma i její majitelé budou
mít zaručený mnohamiliardový zisk!!

Tento nejnovější plán Eurokratů, aby se za léky platilo roky dopředu,
bude pro ČR katastrofou. Jak jsme podrobně informovali v MAP 1687,
dovoz léků do ČR od sametové revoluce dramaticky vzrostl, zatímco
domácí produkce byla většinou zlikvidována, včetně výroby penicilínu!

Ministr Válek už teď nemá na léky peníze, a nedokáže je pro občany
zajistit ani v potřebné míře! Co teprve, až bude muset jeho fialová
vláda platit desítky miliard, ne za nákup vyrobených léků, aby je
občané mohli užívat, jako teď, ale bude muset přednostně platit stovky
miliard na vývoj, zkoušky a zahájení výroby léků, které teprve budou

https://www.europarl.europa.eu/committees/cs/supporting-analyses/latest-documents
https://www.europarl.europa.eu/committees/cs/supporting-analyses/latest-documents
https://www.politico.eu/wp-content/uploads/2023/10/30/EPRS_STU2023753166_EN1.pdf
https://www.michalapetr.com/map-1687-sok-leky-v-evrope-jsou-proc-nejsou-v-cr-tak-to-se-budete-divit-a-ty-ceny-to-vam-spadne-brada-az-se-dozvite-jak-fiala-zbytecne-vyhazuje-desitky-miliard-rocne-za-leky-oknem/
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moci za rok, či dva naši občané užívat!  Česko dováží léky z ciziny za
50 miliard CZK ročně! Naprostá většina léků se do ČR dováží! Mamutí
zisky z těchto léků se hromadí hlavně na Západě EU, a tam jsou
placeny i daně z jejich výroby! 

Například německé město Mainz, (220 tisíc obyvatel), kam odvádí část
daní ze zisku vytvářenému očkováním po celém světě známý výrobce
očkování proti COVID-19 firma BioNTech, bylo před pandemií jedním z
nejzadluženějších měst Německa! Už loni město Mainz/Mohuč jen z
daně za rok 2021 zaplacené výrobcem očkování do městské kasy
předčasně splatilo celý svůj dluh 700 milionů EUR! Nyní jeho radní
pořádají opulentní veřejné porady, za co by další miliardy utratili, a kam
by je investovali!

Ve stejné době, kdy v německé Mohuči radní neví co se stovkami
milionů EUR, radní českých a slovenských měst, za očkování jejichž
občanů zaplatily jejich vlády desítky miliard korun společnostem Big-
Pharma, zoufale obracejí každou korunu, aby mohli zaplatit elektřinu
do škol, veřejných budov, a opravit třeba silnice! Daně z léků jsou pro
Západ EU požehnáním, a zachraňují jeho prázdné státní a městské
kasy!  Kdo nevyrábí léky, jako ČR, bude na tom podle plánu EU v
budoucnosti ještě hůř, protože za léky se bude podle plánu EU platit
dopředu!!! V Česku se daně ze zisku výroby léků a očkování takřka
neplatí, protože většina výroby léků je po likvidaci českého
farmaceutického průmyslu Bruselem usazena na Západě, a tam odvádí
ze zisku vydělaného prodejem léků Čechům, Slovákům a dalším Ost-
Evropanům tučné daně!!! 

Celý tento podezřelý plán na miliardové platby pro farmaceutický
průmysl s předstihem několika let dali do pohybu dánská poslankyně
parlamentu EU Pernilla Weissová, která má velmi blízko k
farmaceutickému průmyslu, a její německý milenec poslanec
parlamentu EU Christian Ehler. Oba dva na přípravu dokumentů, které

https://www.nzz.ch/wirtschaft/biontech-geldregen-was-mainz-mit-den-millionen-macht-ld.1663930
https://www.nzz.ch/wirtschaft/biontech-geldregen-was-mainz-mit-den-millionen-macht-ld.1663930
https://www.europarl.europa.eu/meps/en/197515/PERNILLE_WEISS/home
https://www.politico.eu/article/pharma-report-mia-after-center-right-mep-couple-object-to-publication/
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Pernille Weiss

Christian Ehler

mají dokazovat, jak jsou jejich návrhy geniální,
najali trojici zdravotnických ekonomů z Itálie, a ti
plán v EU ohajovali shromážděnými  výstřižky z
novin, že dnešní dotace pro vývoj léků
nedostatečně zabezpečují jejich přístupnost
občanům v celé Evropě, a místo současných
plateb až při přímé koupi léku, navrhli nové
řešení – štědré platby předem!

Celý plán dvojice poslanců ze zemí, které mají
největší daňové zisky z plateb daní od
farmaceutických firem v Evropě, za léky
prodávané po celé Evropě, začne ještě více
smrdět, když k němu připočítáme ve stejné době
zveřejněný plán německé ministryně zahraničí
Annaleny Baerbockové, jak zreformovat EU a
přijmout do ní Ukrajinu a další země! Plán
Baerbockové má tři body: (1) Počet komisařů,
kteří řídí EU bude napříště snížen, a ne každá
země bude mít svého komisaře! (2) Každá země
bude mít napříště závazně přidělené oblasti, ve
kterých může navrhnout budoucího komisaře! Některé země tak budou
moci obsazovat v budoucnosti místa komisařů financí, či
farmaceutického průmyslu, kdežto jiné země tyto komisariáty nebudou
moci obsazovat nikdy! (3) Právo VETA bude zrušeno, a rozhodovat
bude většina zemí podle počtu obyvatel! 

Složíme-li plány Baerbockové a dvojice Weisová/Ehler dohromady,
vidíme jasně, že země EU s lékovým průmyslem, který dosud nebyl
Bruselem účelově zničen, jako byl zničen lékový průmysl v ČR, snadno
získají komisariát Farmacie EU, a budou tak moci ovlivnit tok
miliardových dopředných plateb za  farmaceutika hlavně ke svým
národním farmaceutickým firmám! Rozhodování většinou a zákaz

https://www.politico.eu/article/germany-annalena-baerbock-radical-eu-reform-eu-commission/
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Annalena Baerbocková

práva VETA v EU pak snadno umožní
zemím, kde tento evropský
farmaceutický průmysl sídlí, a platí
daně z prodeje léků po celé EU i celém
světě – Irům, Italům, Němcům,
Francouzům, Dánům a Švédům –
udržet si a ještě více prohloubit tento
monopol, a díky němu získávat nejen
vysoké daňové příjmy, a udržovat
vysoké platy, vysoké důchody, vysokou životní úroveň, ale i vysokou
kvalitu zdravotní péče! Země, které nebudou tento průmysl vlastnit, jej
pak budou obtížně budovat zpět, a místo výhodného komisariátu
Farmacie zřejmě dostanou přiděleny Komisariáty Pro montovny, Pro
levné pracovní síly a Pro imigrované lidské zdroje! EU tak bude
definitivně rozdělena na bohatý Západ, kde se budou vyrábět
elektromobily, lithiové baterie, a léky, které si budou tamní obyvatelé
moci ze svých platů i koupit, a na obyvatele chudého Východu. Ti
budou za západní léky platit roky dopředu, a k elektromobilům, a k
moderním bateriím budou na svém území levně vyrábět součástky a
kutat v horách Lithium.  Krom prodejných fialových elit pro ně ovšem
toto zboží už nadále pro jejich nízké platy nebude určeno!! A média
tomu budou říkat Nová Liberté, Égalité, Fráternité!! 

Proč se nemají vyrábět elektromobily a lithiové baterie v Česku, jak
prosazoval loni Brusel, a jak před pár dny oznámil zkoprnělému
profesorovi Fialovi šéf VW, je zřejmé třeba z dat importu osobních
automobilů do země našeho hlavního spojence Izraele. Izraelská
média si před pár dny všimla, že krom obrovských kolon vojenské
techniky, která se přesunovala po mobilizaci k izraelským hranicím, se
po silnicích pohybovaly i obrovské kolony naložené čínskými a
jihokorejskými osobními automobily! Podle oficiální statistiky Izraele
klesl za 1Q/2023 import osobních automobilů do země z EU ve

https://fr.wikipedia.org/wiki/Libert%C3%A9,_%C3%89galit%C3%A9,_Fraternit%C3%A9
https://www.calcalist.co.il/local_news/car/article/skvoocsma
https://www.car-importers.org.il/Trend_en/5
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srovnání s rokem 2021 o 7.2%, z Jižní Koreje o 1.6%, z Turecka a z
Japonska se takřka nezměnil! Ale z Číny vzrostl o 16%! V Alžíru je
situace pro evropské automobilky ještě děsivější! Prezident Tebboune
navštívil v polovině července velkého čínského náčelníka Xi, aby získal
investice, a už 14. září podepsali zástupci Číny a Alžírska smlouvu o
výstavbě továrny na čínská auta v Alžírsku. Alžírsko bylo přitom
klíčovým trhem pro vývoz španělských, francouzských a německých
automobilek!  100 tisíc čínských osobních aut ročně začne sjíždět z
alžírských výrobních linek, a další desítky tisíc už míří do Alžíru z Číny!
29.září oznámila vláda Jižní Afriky, že zahájila jednání s největší
automobilkou světa, čínskou BYD, o dokončení továrny na 100 tisíc
automobilů ročně, a současně sdružení prodejců automobilů Jižní
Afriky oznámilo, že prodeje čínských vozidel BYD letos vytlačily z
pozice jedničky na trhu automobily VW!

Evropský automobilový průmysl je na kolenou! Za vším jeho náhlým
úpadkem jsou drahé energie, zelení šílenci v Bruselu, a neschopný
profesor v čele české vlády! Doba si žádá rázné manažery a
technokraty, kteří chápou, že musí nastat okamžitý konec s
přemnoženými línými dotačními úředníky, kteří mají v náplni práce jen
nadělovat kamarádíčkům miliardy, a nebo vymýšlet nejrůznější
nesmyslná nařízení na ztížení života občanů a podnikání firem. Konec
se zbytečnými parazity z placených politických neziskovek. Konec s
přemnoženou štědře přes různé bruselské a vládní penězovody
krmenou novinářskou, mediální a hlavně  televizní klakou. Konec s
rádoby umělci, kteří si bez dotace na jevišti ani neuprdnou. A hlavně
konec mnohamilionových dotací na chod všech politických stran
zastoupených v současném parlamentu. Ty zřejmě nemají ani 1000
členů, a nebo jsou jejich členové tak lakomí, že tyto strany nejsou ani
jednou za čtyři roky schopny mezi svými členy vybrat dost peněz na
volební kampaň, aby různí mazaní darmožrouti, samozvaní vůdcové,
přihlouplé předsedkyně, vychytralí pokladníci a všehoschopné

https://www.theafricareport.com/316503/algeria-president-tebboune-seeks-to-revive-economic-cooperation-with-china/
https://dzair-tube.dz/en/chinese-automaker-jac-advances-plans-for-a-state-of-the-art-factory-strengthening-local-auto-production-and-export-capabilities/
https://www.engineeringnews.co.za/print-version/sa-negotiating-with-byd-to-build-local-plant-cabinet-2023-09-29
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tajemnice, kteří těm stranám velí, měli možnost i v dalších volbách si
urvat nějaké dobře krmené státní koryto! Protože to je to jediné, o co
těmto politikům jde. A podle toho to taky v naší zemi i v celé EU
vypadá!  

Je sobota 4. listopad 05.11 hodin ráno. Moje poslední pořady:  U Hájka
z 19. října najdete zde, a u Josefa Skály na Bureš TV,  z 20. října
najdete zde. Maily jsem četl, odpovím všem v sobotu, pokud nejsou
akutní. Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně. Kdyby
každý přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu
tak není, o to víc děkuji od srdce těm čtenářům, kdo nás i v dnešní
těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! 

Mail na mne kpv0249@gmail.com .

Kdo naše analýzy publikuje, prosím, ať uvede jejich zdroj a nemění
jejich obsah! 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2601593605/2010, IBAN
CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím
označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v
kontextu

 

 
 

https://www.youtube.com/watch?v=4IAIclTg_3k
https://www.youtube.com/watch?v=www_g6sB_WU

